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Afdeling Afd. 18 - Lindeparken 

Mødested/-dato 11. juni 2019 

Referent Kirsten S. 

Mødedeltagere Paw, Lisbeth, Anna, Kent og Kirsten N. 

 

 
 

 Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af dagsorden samt 
referat af bestyrelsesmødet den 
6/5 2019  
 

Dagsorden godkendt. 
Referat fra 6.5.2019 blev godkendt og underskrevet. 

2. Orientering 
 

Møbler, der var blevet henstillet ved container lige efter, 
vi havde fået fjernet affald, lykkedes det desværre ikke at 
finde ejermanden til. Erik sørgede for, at de kom på 
genbrugspladsen. 
Trafikken langs med garagerne: trafikken af de unge 
mennesker er blevet meget mindre efter vores og 
skolens tiltag. Har dog været for opadgående igen. Ikke 
så meget affald og knuste flasker. 
Køkkenrenovering: der var 4 eller 5 mødt op til mødet. 
Heraf var der 3, der meldte sig med det samme. Sidste 
frist for tilmelding er 17.6. Herefter bliver der lavet 
aftaler. Arbejdet går i gang senest hen på efteråret. 
Der var en køkkenbordstype, som vi pludselig ikke kunne 
få mere. KN har udvalgt en erstatning. Det kommer til at 
koste 600 kr. pr. måned for dem, der vælger det. 
KN orienterede om den fremtidige pedelsituation. 
Vi er enige om, at der udarbejdes et orienteringsbrev til 
alle beboere, som bliver omdelt til hver enkelt. 
  

3. Afdelingsmøde den 26. august 
samt godkendelse af budget 2020 
 

På valg er: Lisbeth og Kirsten S.  
Vi arrangerer det med smørrebrød og drikkevarer. 
Budget gennemgået. Der var spørgsmål til mindre tab på 
fraflytninger – KN undersøger det nærmere. 
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4. Nye regler for leje af 
mødelokale/gildesal 
 

Vi har hver især sendt vores bemærkninger til KN. 
Hvordan håndterer vi reglerne fremadrettet? 
Enighed om, at bestyrelsen selv står for udlånet af 
lokalet. Der udarbejdes en ”køreseddel”. 
Enighed om, at der iværksættes hovedrengøring af 
lokalet. 
De ting, der ikke bliver klaret af hovedrengøringen, 
finder vi en løsning på selv. 
 

5. Brug af opbevaringsskuret 
 

KN har sat det på dagsordenen, da der har været en 
beboer, der har sat sin barnevogn i skuret. 
Vedkommende har derefter fået at vide, at det må hun 
ikke. Beboeren har også henvendt sig til Kent N. 
Vi skal generelt vende brugen af opbevaringsskuret.  
Skuret har aldrig været til opbevaring af diverse ting for 
beboerne, men til brug for bestyrelsen og pedellerne 
samt fælles ting, så som flyttevogn og grill til udlån. 
Efterfølgende måtte der stå el-crossere og herefter el-
cykler.  
Som det ser ud p.t. er der nok plads til to barnevogne. 
Der blev givet udtryk for, at det kan blive svært at styre, 
hvem der har lov at have sin barnevogn stående derovre. 
Der var flertal for, at der ikke gives lov til, at der placeres 
barnevogne i opbevaringsskuret. De henvises til 
barnevognsrummene i kælderen. 
 

6. Renovering af vinduer og dør i 
vaskehuset 
 

KN har ikke fået pristilbud fra Claus endnu. 
Vi udskyder stillingtagen til evt. renovering, til vi ved, 
hvad der skal ske med lokalerne fremover. 

7. Aktivitetsudvalget 

 

Kent orienterede om loppemarkedet. Der var tilfredshed 
med arrangementet. Der var 10 tilmeldte – 1 meldte fra 
og 1 der ikke kom – og så kom der 3 udefra. I alt 9.  
Vores naboafdeling ville gerne have haft hørt om det. 
3 beboere derfra har overfor Kent givet udtryk for, at de 
næste gang gerne ville sætte en bod op. 
Generelt var der ikke så mange af vores egne beboere, 
der kom forbi. 
Michael og Kent vil gerne med bedre reklame og støtte 
fra bestyrelsen afholde det igen. 
Der er ca. 450 kr. i overskud, som bruges til et 
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arrangement til børnene her efter sommerferien. Det 
holdes på legepladsen. 
Kent undersøger, om det kan lade sig gøre at låne et telt, 
hvis der bliver regnvejr. 
Realistisk med 2 arrangementer om året. 
Der var enighed om, at der forsøges at få valgt et par 
stykker mere til udvalget. 
 

8. Eventuelt 
 

Der var ikke noget til eventuelt. 

 
Der er ikke bestyrelsesmøde i juli pga. sommerferie. Næste møde er mandag den 5. august. 


